
Zápis ze schůze Výkonného výboru Softballu Pardubice 

 

Datum a místo setkání: 19.4.2017, Pardubice 

 

Přítomní členové Výkonného výboru: 

 Jan Horálek  

 Jan Čech 

 Libor Matějka 

 Jiří Rejda 

 

Host: 

 Jakub Jehlička 

 

Nepřítomní členové Výkonného výboru: Hana Fabíková - omluveni 

 

Zápis vyhotovil: Jiří Rejda 

 

Ověřil: Jan Horálek 

 

 

Témata jednání:  

1) Dotazy pro Výkonný výbor klubu 

 

OTÁZKY DOZORČÍ RADY: 
 OTÁZKY: 

o Jsou vybrané příspěvky od všech členů pro aktuální sezónu 2017?  

 Z převážné většiny ano – kontrolu prování Jan Horálek a Jiří Rejda 

o Jsou již známy výsledky žádostí o dotace pro klub? Pokud ano, tak jaká 

bude jejich výše? 

 Prozatím nejsou známy dotace ze Statutárního města Pardubice 

 Známy jsou dotace od Pardubického kraje a to sice na dotační 

programy B3 30.000,- a B1 10.000,- … obě tyto dotace jsou účelově 

vázané na zajištění nové Score tabule do areálu 

 

2) Klubové dresy – projednáván problém dresů celoklubových. Závěr je jednoznačný: pro tuto 

sezónu nebylo v rozpočtu s celoplošným nákupem dresů počítáno a není na to vyhrazen 

badget. Jejich nákup bude projednávám až po komunikaci s případným velkým sponzorem. 

3) Klubové barvy – nákupy jiných barevných kalhot než doposud – již dle stanov a PVV 

(přepisů Výkonného Výboru) je jasně stanoveno, že klubové barvy jsou modrá a bílá.  

4) Předmětem jednání bylo i řešení brigádnických hodin a hlavně v bufetu. Promýšlen i záměr 

předat bufet jedné jediné osobě (pronajmout) a tak řešit zajištění jeho chodu při akcích 

Softballu Pardubice. – Bude nadále řešeno. 

5) Předány informace o jarním úklidu areálu a jeho připravenosti na sezónu. 

 

 

 


